
 

 

RIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-01/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,  30. listopad  2012. 
                                      

ZAPISNIK 
SA 30. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
30. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 29.10.2012. s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Igor Sušić, član VMO 
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 
Ostali nazočni: 
 - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Siniša Maroević, član VMO  

 
 
Usvajanje zapisnika sa  28. i 29. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
      

 
1. Usvajanje prijedloga programa Vijeća MO za 2013.g. 
2. Dopis Ekonomskog fakulteta Rijeka  

Predmet: Korištenje zelene površine ispred zgrade Ekonomskog fakulteta Rijeka 
3. Javni poziv za sudjelovanje u izboru "Volonteri godine" za 2012. godinu 
4. Podnesci grañana: 

Ponuda programa g.Alena Polića 
5. Tekuća komunalna problematika 
6. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
 
 

 



 

 

AD 1  
 
Tajnica MO Brajda-Dolac pročitala je Vijećnicima napisane programe za 2013. god. prema prijedlogu 
Vijeća MO Brajda-Dolac. 

 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac  jednoglasno je usvojilo napisane programe za 2013. 
godinu.    

 
AD 2 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić obrazložila je dopis Ekonomskog fakulteta u Rijeci 
u svezi korištenja zelene površine ispred Ekonomskog fakulteta Rijeka. Nakon kraće rasprave 
Vijeće MO Brajda-Dolac donosi slijedeći:  
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom navedenim u dopisu i 
jednoglasno je donijelo odluku da se dopis uputi  nadležnoj instituciji na razmatranje.      
 
AD 3 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje upute o natječaju "Volonteri godine" za 2012. 
godinu. 

 
AD 4 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić  upoznala je Vijećnike sa  dopisom g. Alena Polića 
u svezi ponude glazbenog  programa. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac  donijelo je jednoglasno odluku da će prijedlog glazbenog 
programa imati u vidu za slijedeće prijedloge programa te da će o toj odluci predsjednica 
Vijeća MO Brajda-Dolac  Gordana Šopić obavijestiti g. Alena Polića. 
 
AD 5 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike da je saniran kolnik u ulici Erazma Barčića, koji se  
odnosi se na realizaciju komunalnih prioriteta MO Brajda-Dolac  za 2012. godinu. 
 
Zaključa: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice MO Brajda-Dolac. 
 
AD 5-1 
 
Vijećnik Zoran Kolanović obavijestio je Vijećnike da su šahte na području Mjesnog odbora  Brajda-
Dolac začepljene, te je predložio da se uputi dopis nadležnoj instituciji sa zamolbom da se sve šahte 
provjere i očiste. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom Vijećnika te je donijelo 
jednoglasno odluku da se dopis uputi nadležnoj instituciji. 
 
AD 5-2 
 
Vijećnik Zoran Kolanović obavijestio je Vijećnike da se od strane Prometnih redara  i dalje 
kažnjavaju stanari zgrade i trgovačkih radnji u ulici Slaviše Vajnera Čiče od k.br. 1-3 i od k.br. 2-4,  
koji privremeno parkiraju svoja vozila isključivo radi dostave ili hitnih slučajeva. 
Obzirom da u toj ulici nema ucrtanih dostavnih mjesta, stanari zgrada kao i vlasnici trgovačkih radnji 
imaju problem oko dostave, te je  Vijećnik predložio da se  dopis uputi Direkciji za prometno  
redarstvo sa zamolbom da se stanari zgrada i vlasnici trgovačkih radnji u navedenoj ulici ne 
kažnjavaju.    
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je obavijest Vijećnika i suglasno je sa prijedlogom 
Vijećnika, te donosi jednoglasno odluku da se dopis uputi Direkciji za prometno redarstvo. 



 

 

AD 5-3 
 
Vijećnik Igor Sušić  obavijestio je  Vijećnike da u Krešimirovoj ulici kod k.br. 14  još nije ucrtano 
mjesto za dostavu,  te je predložio da se  dopis uputi  Rijeka prometu d.d. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Vijećnika te je donijelo 
jednoglasno odluku da se dopis uputi Rijeka prometu d.d. 
 
AD 5-4 
 
Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijećnike da se u ul. Blaža Polića kod k.br. 6 nepropisno parkiraju 
vozila te je predložio da se na tom mjestu označi zabrana parkiranja vozila.  
 
Zaključak:  Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Vijećnika te je jednoglasno 
donijelo odluku da se dopis uputi nadležnoj instituciji. 
 
AD 5-5 
 
Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijećnike da se u Ciottinoj ulici od k.br. 20 do 26 vlasnici vozila  
parkiraju  u dva reda van parkirnih mjesta i da je u saznanju da se djelatnici Dogma nekretnine d.d. 
parkiraju na tim mjestima, te je predložio da se dopis uputi Direkciji za prometno redarstvo sa 
zamolbom da se djelatnici Dogma nekretnine d.d.  upozore na nepropisno parkiranje. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom Vijećnika te je donijelo 
jednoglasno odluku da se dopis uputi Direkciji za prometno redarstvo.  
 
AD 5-6 
 
Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijećnike da se trgovina vozila  Euroline d.d. Rijeka – auto salon 
"Mercedes-Benz" iselila iz poslovnog prostora u ulici Fiorella la Guardia 6,  te je predložio 
Vijećnicima da se dopis uputi direktoru sa zamolbom da se ključevi od stupića sa lokotom koji su  im 
službeno uručeni vrate MO Brajda-Dolac, kako ne bi dolazilo do zloupotrebljavanja istih. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom Vijećnika te je donijelo 
jednoglasno  odluku da se dopis uputi direktoru Euroline d.d. Rijeka. 
 
AD 6 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o ponudi Udruge "Grifon" u svezi prigodnog 
programa povodom dočeka Djeda Božićnjaka za 2012. godini. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo ponudu Udruge "Grifon" u svezi 
prigodnog programa povodom dočeka Djeda Božićnjaka.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 h. 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od  tri  (3) stranice.  
 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                            Predsjednica VMO Brajda-Dolac: 
             Marina Stamenković                                                                    Gordana Šopić 

 

 

 



 

 

 
  

  

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


